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Aika: 24.4.2018 
kello 15:30 

 
Paikka: Otakaari 4 

02150, Espoo  
Kiltahuone 

 
 

Läsnäolijat:   Silja Yli-Juuti, saapui 8, pj  Iiro Lindgren (poistui 9.1.) 
Atte Ahti, sihteeri    Henri Hakala 
Mikael Väisänen 
Katarina Varteva (poistui 8.3.) 
Visa Simola 
Sara Kasanen (saapui 7.1.) 
Susanna Karlqvist 
Tuukka Harvela 
Nina Tanskanen 
Soile Bäckström, pj kohtaan 8 asti 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
1.1 Soile Bäckström julisti kokouksen avatuksi ajassa 15:33. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi. 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

 
5. ILMOITUSASIAT 

5.1 Lindgren ilmoitti, että Rakennusinsinöörikillan fuksit olivat tehneet hienon numeron 
Peijaisia varten. Raati oli samaa mieltä. Tanskanen ilmoitti, että heidän mökilleen 
voidaan mennä kesäpäivien aikana. Harvela ilmoitti, että killalla on nyt uusi grilli. 
Lindgren ilmoitti, että ilmoittaminen on kivaa. 

 
6. JÄSENASIAT 

6.1 Uudet jäsenet. 
Ei uusia jäseniä hyväksyttäväksi. 

 
6.2 Raadin palaute. 

Raati kiittää palautteesta ja ottaa sen huomioon tulevassa toiminnassaan. 
 

 
7. FUKSITOIMIKUNTA 

7.1 Fuksien kuulumiset 
Lindgren kiitti Wappusitseistä ja IK-jäynästä ja ilmoitti, että maanantaiaamuna on 
lakkien jako ja aamupala fukseille kiltahuoneella. Lindgren kävi lisäksi läpi 
maanantain tapahtumia. Lindgrenin mukaan fukseille kuuluu todella hyvää. 

7.2 ISOt 
Hakala ilmoitti, että ISOryhmät on nyt jaettu ja että asian suhteen ei ole ilmennyt 
ongelmia. 

8. YLEISTÄ 
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8.1 Silja Yli-Juuti sovittiin kokouksen puheenjohtajaksi hänen saavuttuaan kokoukseen. 
8.2 Kuulumiskierros 

8.2.1 Tanskanen: minulle kuuluu hyvää. 
8.2.2 Varteva: kuuluu hyvää, sain kaikki Julkkuni myytyä tänään. 
8.2.3 Bäckström: kuuluu hyvää. 
8.2.4 Hakala: kuuluu hyvää, huomenna on Minuuttikalja. 
8.2.5 Ahti: ihan hyvää kuuluu. 
8.2.6 Kasanen: ihan hyvää kuuluu. 
8.2.7 Karlqvist: kuuluu ihan hyvää, mutta pitäisi saada loput Julkut myytyä. 
8.2.8 Lindgren: ihan hyvää kuuluu, väsyttää vähän ja kiirettä pitää.  
8.2.9 Simola: vähän flunssaa, mutta kyllä tämä tästä.  
8.2.10 Harvela: kuuluu todella hyvää, viikonloppuna oli hauskaa. 
8.2.11 Väisänen: hyvää kuuluu. 
8.2.12 Yli-Juuti: ihan hyvää kuuluu. 

8.3 Wappupiknik Ulliksella 
Yli-Juuti kertoi Prosessiteekkareiden kanssa pidetystä Ullanlinnanmäen 
wappupiknikin suunnittelukokouksesta. Väisänen ilmoitti, ettei pääsekään 
edellisenä iltana varaamaan telttapaikkaa. 

8.4 IK:n wappusimat 
Päätös: Rakennusinsinöörikillan raati päättää vuoden iIKaksi Mikko 
Aarnion. Yli-Juuti kysyi raadilta, mitä wappusimoilla kannattaisi tarjota ja ehdotti, 
että IK:n tarjoilut olisivat samanlaiset kuin viime vuonna. Muu raati kannatti 
ehdotusta. Lisäksi käytiin läpi wappusimojen aikataulu. 

8.5 Haalarimerkkiskaba 
Käytiin keskustelua Arlan järjestämästä haalarimerkkikisasta ja päätettiin ottaa 
merkkejä esille. 

8.6 Terassi 
Yli-Juuti kertoi kiltahuoneen terassin suunnitelmien tilanteesta. 

8.7 Nettisivujen tietoturva 
Yli-Juuti ilmoitti, että nettisivujen salasanat on nyt vaihdettu. Kasanen ilmoitti, että 
hänen mielestään pitäisi tehdä enemmän asioita tietoturvan parantamiseksi. Yli-
Juuti lupasi olevansa yhteydessä nettisivujen ylläpitäjään tietoturvan 
parantamisen tiimoilta. 

 
9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA 

9.1 Kesäkisat 
Tanskanen kertoi, että liikuntavastaavat Atte Hinkka ja Artturi Husu eivät pääse 
järjestämään kesäkisoja. Yli-Juuti kertoi liikuntavastaava Otso Seppälän 
ehdotuksesta järjestää kesäkisat isommin kuin viime vuonna. Raati oli 
kiinnostunut Seppälän ehdotuksesta. Sovittiin, että tapahtuman kehittämistä 
jatketaan Wapun jälkeen. 

9.2 Puolihermanni 
Tanskanen ja Harvela kertoivat, että järjestelysyiden takia Puolihermannin 
siirtäminen viikolla olisi hyödyllistä, vaikka tämä tarkoittaisi sitä, että 
Puolihermanni menisi RIL-risteilyn päälle. Sovittiin, että otetaan yhteyttä 
Rakennusinsinööriliittoon Roslundin kautta ja jatketaan keskustelua. 

 

10. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA 
10.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
11. OPINTOTOIMIKUNTA 

11.1 Opintotoimikunnan toukokuu 
Bäckström ilmoitti lähtevänsä toukokuun ajaksi matkoille eikä tule olemaan kovin 
hyvin tavoitettavissa tänä aikana. 

 
 



Rakennusinsinöörikilta ry PÖYTÄKIRJA Raadin kokous 15/2018 

3/3 

 

 

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA 
12.1 Ehdotus muuttaa Kv- ja maisterivastaavan englanninkielinen nimi muotoon Master of 

International Affairs 
Karlqvist ehdotti Kv- ja maisterivastaavan englanninkielisen nimen vaihtoa 
yleisen selvyyden takia. Raati kannatti ehdotusta. Päätös: vaihdetaan Kv- ja 
maisterivastaavan englanninkielinen nimi muotoon Master of International 
Affairs. 

 
13. RUUTISET-TOIMIKUNTA 

13.1 Alumnitilaukset 
Kasanen kertoi, että Ruutisten tiimoilta oli tullut palautetta siitä, josko alumneille 
voitaisiin postittaa suoraan Ruutiset. Keskusteltiin mahdollisesta alumnimaksusta, 
jonka nojalla voitaisiin postittaa Ruutisia alumneille kotiin. Sovittiin, että Kasanen 
jatkaa asian selvittämistä Bäckströmin kanssa. 

 
14. EXCURSIOTOIMIKUNTA 

14.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

15. RAHA-ASIAT 
15.1 Laskujen ja korvaustositteiden hyväksyminen 

Päätös: hyväksytään liitteenä olevat korvaustositteet ja laskut. 
 

16. TIEDOTUS 
16.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
17. AYY JA ITY 

17.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

18. MAIK JA AA-KERHOT 
18.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
19. RIL JA TEK 

19.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

20. M.E.T.A 
20.1 Ei esille tulleita asioita. 

 

21. SEURAAVA KOKOUS 
21.1 Sovittiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi vakiokokousajasta poiketen 8.5. klo 18. 

 
22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

22.1 Yli-Juuti päätti kokouksen ajassa 16:49. 

 
 
 
 

VAKUUDEKSI 
 
 
 
 

 
Silja Yli-Juuti Atte Ahti 
Puheenjohtaja Kirjuri-tiedottaja 


